

## Akauntabiliti Dan Integriti Dalam Pengurusan Kewangan

*Issues on integrity at work related to social and professional ethics in Malaysia; papers of a seminar.*

*Pengungkapan aksiom, prinsip dan nilai asas dalam menunjangi bidang tadbir urus diteroka dan dianalisis dalam buku ini, dalam usaha merumuskan pembentukan “Tadbir Urus Islam” dengan mengambil kira aspek kepercayaan, budaya dan konteks. Karya diskursif dan abstrak ini cuba menghasilkan satu kerangka “tadbir urus baik” dalam rumusannya sendiri model dinamik yang dibentuk oleh nilai, selaras menurut maqasid al-Syariah yang mencadangkan suatu model tadbir urus institusional berasaskan kaedah fiqh klasik. Menerusi pendekatan diskursif analitikal secara eksklusif dalam buku ini, pembaca akan mendapati bahawa Islam diyakini mampu menjadi pemberdaya dalam menghasilkan insan homo-Islamicus yang beriman dan berihsan yang dapat menyumbang secara kolektif ke arah pembangunan masyarakat melalui tadbir urus. Usaha ini merupakan satu lagi ijihad berteraskan pandangan hidup bertauhid dengan ontologi eksplisitnya menerusi epistemologi deskriptif terarah yang mementingkan pembangunan insan mapan sebagai prasyarat utama yang menentukan kejayaan pembangunan sesebuah negara. Buku ini sangat berguna sebagai bacaan umum masyarakat sebagai pedoman bagi membentuk dan memantapkan ciri kepimpinan pada semua peringkat, dan menjadi rujukan para pelajar, lebih-lebih lagi kalangan pentadbir serta penjawat awam dan swasta. - - - Maszlee Malik ialah mantan pensyarah di Fakulti Ilmu Wahyu Islam dan Sains Kemanusiaan di Universiti Islam Antarabangsa Malaysia, Kuala Lumpur. Beliau memiliki ijazah doktor falsafah (PhD) dari Durham University di Durham, UK dalam bidang Tadbir Urus Baik. Bidang kajian beliau menjurus dalam perundangan Islam (fiqh), Pemikiran Politik Islam Klasik dan Kontemporari, serta Gerakan Islam dan Tadbir Urus Baik. Beliau ialah penulis buku Good Governance: A Critical Introduction dan Good Governance: Civil Society and Islam. Beliau kini memegang portfolio Menteri Pendidikan Malaysia sejak Mei 2018.*

*Perkhidmatan awam tidak bermatlamatkan keuntungan tetapi berfungsi untuk menyediakan perkhidmatan yang berkualiti tinggi kepada rakyat dan memastikan mereka berpuas hati dengan perkhidmatan yang diberikan. Justeru, buku ini dihasilkan untuk meningkatkan kefahaman tentang cabaran yang kerajaan hadapi dalam meningkatkan kualiti perkhidmatan awam dan usaha-usaha yang telah diambil untuk meningkatkan kualiti perkhidmatan. Konsep kualiti perkhidmatan daripada perspektif moden dan Islam diketengahkan agar pembaca mendapat kefahaman yang lebih baik.Perkhidmatan awam tidak bermatlamatkan keuntungan tetapi berfungsi untuk menyediakan perkhidmatan yang berkualiti tinggi kepada rakyat dan memastikan mereka berpuas hati dengan perkhidmatan yang diberikan. Justeru, buku ini dihasilkan untuk meningkatkan kefahaman tentang cabaran yang kerajaan hadapi dalam meningkatkan kualiti perkhidmatan awam dan usaha-usaha yang telah diambil untuk meningkatkan kualiti perkhidmatan. Konsep kualiti perkhidmatan daripada perspektif moden dan Islam diketengahkan agar pembaca mendapat kefahaman yang lebih baik.*

*Kualiti Perkhidmatan Awam menurut Perspektif Islam (Penerbit UM)*

*Perjuangan memperkasakan pendidikan di Malaysia*

*pengurusan sumber manusia dan kerjaya*

*Agenda perubahan*

*Zakat*

*Beberapa rujukan dan komen terhadap Ketua Setiausaha Negara*

Sistem Pendidikan Al-Amin telah diwujudkan semenjak tahun 1986 lagi dan sedang melalui beberapa fasa yang berbeza dari awal penerimaan ke dalam masyarakat, kemudian perkembangan dengan pertambahan bilangan sekolah ke beberapa negeri di Malaysia dan seterusnya pemantapan sistem pendidikan dalam era Revolusi Industri 4.0 (IR4.0). Dengan itu, buku ini terhasil sebagai kongsian kepada mereka yang berminat dengan sistem Pendidikan Al-Amin yang dijalankan oleh Pusat Pendidikan Al-Amin Berhad (PPAAB) yang diterbitkan dalam bentuk elektronik. Semua artikel adalah sumbangan daripada ahli lembaga pengelola, guru, staf pentadbiran, ibu bapa yang sama-sama membangunkan sekolah Al-Amin. Buku ini adalah bertujuan untuk penggunaan dan menjadi rujukan sesiapa sahaja yang berminat dengan sistem Pendidikan Al-Amin termasuk ibu bapa, guru, rakan-rakan kolaborasi serta masyarakat umum.

Collected clippings on Malaysia's public services and on Tan Sri Ahmad Sarji Abdul Hamid.

Issues on nationalism and humanism in Malaysia; collected articles.

Mengurus Kewangan Sekolah - Edisi Ke 2

isu dan cabaran

MyCAIS : Issue 8

Asas Tadbir Urus Islam

koleksi ucapan naib cancelor Universiti Pendidikan Sultan Idris, Datuk Muhammad Rais bin Abdul Karim

Membudayakan integriti dalam tugas

**Social, economic, and political issues in terms of management and development in Malaysia; papers of a colloquium.**

Pilih bidang tugas antara minta, bakat, tanggungjawab, kehendak semasa, gaji tetap dan skim bersara pilihan. Sesetengah orang berpendapat bekerja dengan Kerajaan adalah mudah dan tidak memerlukan sebarang kreativiti mahupun usaha yang lebih. Pekerja kerajaan juga kerap kali dilabel sebagai malas, culas dan tidak cekap. Kerjaya dengan Kerajaan tidak begitu diminati. Namun sekarang, pelbagai penambahbaikan telah dilakukan dan kerjaya di sektor Kerajaan telah mula diminati dan dihargai oleh banyak pihak.

Buku ini meneliti semua aspek tentang tatatertib di tempat kerja. Bermula dengan perbincangan mengenai konsep asas tatatertib yang menyoroti beberapa istilah penting seperti tatatertib, kawalan tatatertib, peraturan, kesalahan, hukuman, prosedur dan rayuan. Istilah-istilah ini dikupas dengan penerangan berserta dengan keterangan semasa. Buku ini turut meneliti beberapa konsep utama berkait rapat dengan aplikasi tatatertib di tempat kerja. Model progresif tatatertib yang dipakai oleh sektor awam hari ini diberi kupasan di awal buku ini. Konsep lain seperti konsep keadilan asasi, konsep hak penjawat awam mendapat remedi dan doktrin pemaafan diolah dengan aplikasi kes tatatertib dan diberi penumpuan dalam buku ini bertujuan untuk memaparkan realiti yang berlaku di tempat kerja. Buku ini turut membincangkan kelemahan yang terdapat dalam sistem tatatertib hari ini. Faktor sistem dalam kawalan tatatertib dan modal insan khususnya pihak urus setia yang mengurus prosedur tatatertib yang mengendalikn kes tatatertib majikan dan pekerja diberikan perhatian dalam buku ini. Buku ini amat menarik kerana dipaparkan kes-kes tatatertib yang dibawa ke mahkamah untuk memperlihatkan bagaimana pengurusan kualiti dalam senario perpustakaan sebagai sumber maklumat. Buku ini membantu pembaca mengetahui tentang peraturan kesalahan, hukuman, prosedur dan rayuan yang bersabit dengan tatatertib di tempat kerja. Turut dibincangkan ialah kesilapan lazim yang dibuat oleh pihak urus setia, majikan dan kakitangan sehingga menyebabkan kes-kes tatatertib itu berlanjutan dalam tempoh yang lama sehingga merugikan pihak majikan. Buku ini harus dibaca oleh semua penjawat awam tidak kira kakitangan bawahan atau atasan. Kefahaman tentang tatatertib – kesalahan, hukuman, prosedur dan rayuan akan membantu kakitangan bekerja dengan lebih baik. Bagi ketua jabatan, buku ini dapat membantu dalam memperbaiki tatacara mengurus tindakan tatatertib dengan lebih baik dan berkesan. Setelah pertuduhan dikeluarkan, perbicaraan dijalankan dan hukuman dijatuhkan, apakah hak-hak yang ada pada kakitangan selepas itu? Maka, buku ini menghuraikan hak dan proses bagi membolehkan pekerja mengemukakan rayuan kepada institusi rayuan tatatertib bagi mengubah hukuman yang telah diterima.

**Transformasi Organisasi Konsep dan Teknik Pelaksanaan**

**pengalaman 50 tahun merdeka**

**Periuk Nasi**

**Laporan kajian keperluan sumber manusia dalam bidang perpustakaan dan perkhidmatan maklumat di Malaysia**

**Kepelbagaian isu dalam pentadbiran dan pembangunan di Malaysia**

**RASUAH, JENAYAH DAN MALAYSIA**

Sejak sekian lama diperdebatkan berkenaan kualiti perkhidmatan. Namun sukar ditemui buku-buku berkenaan pengurusan kualiti yang membincangkan model dan peranan perpustakaan akademik dalam menyokong institusi pendidikan. Oleh itu buku ini ditulis hasil penelitian dan kajian penulis yang agak lama berkenaan pengurusan perpustakaan akademik. Buku ini dimasukkan beberapa model pengurusan kualiti yang berguna kepada sesebuah perpustakaan, khususnya kepada perpustakaan akademik. Seperti model Pengurusan Kualiti ISO 9001, Malcolm Baldrige National Quality Award (MBNQA) dan The European Quality Award (EFQA) . Dari segi aplikasi, buku ini amat baik dijadikan sumber rujukan kepada pegawai perpustakaan kerana ianya turut menghuraikan bagaimana pengurusan kualiti dalam senario perpustakaan sebagai sumber maklumat. Buku ini turut mengenegahkan falsafah-falsafah kualiti. Malahan bagi melengkapkan falsafah-falsafah kualiti tersebut, buku ini juga menghuraikan berkenaan anugerah-anugerah kualiti, termasuklah anugerah perpustakaan cemerlang. Buku ini juga boleh digunakan bagi memastikan perpustakaan akademik berjaya menyokong dalam pencapaian transformasi pengajian tinggi negara. Bagi merealisasikan kualiti perkhidmatan yang baik dapat ditawarkan oleh sesebuah perpustakaan, buku ini boleh dijadikan rujukan. Buku ini disusun dengan mudah supaya pembaca dapat memahami keseluruhan topik yang dibincangkan dengan senang.

**Issues on social institutions in Malaysia; collection of articles.**

**On politics and government, international relations, and public administration of Malaysia; collection of articles.**

**Tadbir Urus Korporat**

**perspektif teori dan praktik**

**Sopan**

**resiliensi terhadap perubahan**

**Pendidikan gemilang menuju wawasan**

**Cabaran Pengurusan Disiplin Sekolah Masa Kini (UUM Press)**

*Dewasa kini pengurusan disiplin pelajar di sekolah semakin rumit disebabkan pelbagai cabaran yang harus diidepani oleh pihak pengurusan sekolah khususnya guru dan kakitangan sekolah. Hal ini disebabkan perkembangan teknologi maklumat (ICT) yang semakin pesat dan kewujudan dunia tanpa sempadan seterusnya meningkatkan lagi cabaran dalam alam pendidikan.*

*Dalam menempuh cabaran pengurusan disiplin sekolah masa kini, pengetua, para guru, kakitangan sekolah, pihak berkepentingan seperti Persatuan Ibu bapa Guru (PIBG), ibu bapa, masyarakat, agensi-agensi kerajaan, pertubuhan kerajaan (NGO) termasuklah para pelajar sendiri perlu memainkan peranan masing-masing dalam usaha membentuk pelajar berdisiplin. Buku ini membincangkan masalah pengurusan disiplin pelajar dengan memberikan panduan asas dan praktikal tentang disiplin dan pengurusan disiplin untuk membantu pihak sekolah, para guru dan golongan pendidik terutama yang masih bertugas di sekolah, IPTA dan IPTS, termasuklah ibu bapa untuk sama-sama menangani masalah disiplin di sekolah mahupun di rumah demi kepentingan pendidikan di negara ini. Buku ini sesuai dijadikan panduan oleh para guru dan golongan pendidik, pensyarah di IPTA dan IPTS dalam menangani masalah disiplin para pelajar dan juga sesuai untuk rujukan ibu bapa.*

*Collection of speeches on higher education presented in the Universiti Pendidikan Sultan Idris.*

*Buku pertama yang membincangkan secara terperinci berkaitan pengurusan kewangan sekolah rendah dan menengah.*

*Integriti institusi sosial*

Sistem Pengurusan Tatatertib di Tempat Kerja (UUM Press)

Politik Malaysia

December 2013

Dewan masyarakat

Rasuah, Jenayah dan Malaysia merupakan karya Presiden Transparency International Malaysia, Akhbar Satar. Pengarang mempunyai 35 tahun pengalaman dalam bidang penyiasatan termasuk 18 tahun bersama Badan Pencegah Rasuah (SPRM). Satar juga merupakan penyumbang/penulis dalam ruangan kolumnis

Berita Harian (BH). Buku ini mengupas isu rasuah dan integriti secara terperinci bagi memastikan masa depan negara tidak tergadai akibat kerakusan individu-individu tertentu. Rasuah, Jenayah dan Malaysia dapat memberi manfaat kepada pembaca am, pengkaji punca-punca jenayah, rasuah, serta isu integriti sebenar dengan lebih mendalam lagi. Matlamat buku ini dikeluarkan bukan sahaja bagi rujukan pembaca, malahan memenuhi cita-cita untuk mewujudkan masyarakat yang berilmu serta berintegriti tinggi. Pengarang berharap buku ini dijadikan pencetus kepada lebih banyak perbincangan dalam masyarakat mengenai kemelut rasuah, ketandusan integriti, dan peningkatan kadar jenayah yang semakin membimbangkan di Malaysia.

Management and implementation of zakat according to Islamic law and its possibility in supporting economic development in Malaysia: collection of articles.

Untuk kekal relevan dan berdaya saing, organisasi tidak dapat mengelak daripada melakukan transformasi. Persoalan yang sering dibangkitkan ialah cara menterjemahkan hala tuju organisasi ke dalam bentuk strategi dan tindakan pada peringkat individu, sekali gus menginstitusikan dan menjadikan transformasi sebagai budaya dalam kalangan anggota organisasi. Buku ini memberi dimensi baru pelaksanaan transformasi organisasi berserta teknik pelaksanaan yang diperincikan sehingga mudah difahami dan diaplikasikan segera. Ketua eksekutif, pengurus, pentadbir dan pegawai yang terlibat dalam usaha membantu melaksanakan agenda transformasi di organisasi masing-masing tentunya akan mendapat manfaat daripada penulisan buku ini.

Inculcating values and excellent work culture in the public administration of Malaysia

Kumpulan rencana membanteras rasuah tanggungjawab bersama untuk menegakkan kewibawaan perkhidmatan awam bagi menjana keutuhan negara

Peneraju Warisan Gemilang

Wawasan kenegaraan ke arah pembinaan negara bangsa

Penerapan budaya terbilang INTAN

Etika dan integriti di Malaysia

A biyearly bulletin focusing on activities of Centre for Academic Information Services (CAIS) in Universiti Malaysia Sarawak (UNIMAS)

Issues regarding ethics and integrity culture in Malaysia: collection of articles.

Socioeconomic, political, and educational issues in Malaysia: collection of speeches.

**KELANGSUNGAN AL-AMIN DALAM ERA COVID-19**

50 Jawatan Terpilih

berita Perpustakaan Universiti Malaya

Akauntabiliti dan integriti dalam pengurusan

Pengurusan Kualiti dan Perpustakaan: Ke Arah Transformasi Pengajian Tinggi Negara (UUM Press)

National Integrity Plan

Essays on the prevention of corruption in Brunei.

Civil service values and ethics of Malaysia.

Study on the need of human resources in library science for libraries in Malaysia.

Annual Report

Dewan bahasa

Kekal abadi

pensyarlatan, perekonomian, dan perundangan

Menuju Sejahtera Merah Bahagia

Nasionalis humanis

"DR. MASZLEE MALIK merupakan tokoh cendekiawan muslim dalam negara ini. Pandangan-pandangan politik beliau mengambil kira gabungan antara tuntutan roh nas-nas syariah dalam teksdan penjelmaannya dalam realiti semasa. Saya berharap tulisannya ini akan menjadi satu lagi sumbangan ke arah memahami kerangka pemikiran politik dalamIslam. Didoakan ia dapat menjadi penawar kepada kejumudangolongan yang membicarakan nas-nas politik dalam agamaini secara literal. Juga menjadi ubat untuk mereka yang cuba membebaskan politik dari prinsip-prinsip agama. Moga ALLAH memberkati usaha akhi fi llah Dr. Maszee Malik!"

Issues on the development of education in Malaysia from 1957 to 2007; collection of articles.

Professional work ethic at the National Institute of Public Administration, Malaysia; collection of articles.

daripada perspektif pengurusan organisasi

Hala Tuju Pengurusan - Sumber Manusia & Kerjaya

Koleksi Ucapan Dato' Seri Abdullah Ahmad Badawi

Nilai dan etika dalam perkhidmatan awam